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Protokół Nr V/15 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 marca 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

V sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Grzegorz Bruski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado, 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński, Etatowy Członek Zarządu 

Powiatu w Pile Eligiusz Komarowski, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Pile Krzysztof 

Tomczyk, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy 

Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Wiesława Adamowska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł 

Berndt, Pełnomocnik Burmistrza Łobżenicy d/s Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Uzależnień Michał Daniel, a także Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica Gabriela Reszkowska, Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta 

Łobżenicy Bronisława Mazurek, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera, 

sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w wyniku wyborów uzupełniających radnym Rady Miejskiej w Łobżenicy 

został wybrany pan Zenon Hoppe. Powiedział, że przed przystąpieniem do wykonywania 

mandatu radni składają ślubowanie. 
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Następnie przytoczył treść roty ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Złożył ślubowanie.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja wraz z Burmistrzem 

Łobżenicy Piotrem Łososiem podziękowali panu Zbigniewowi Kubickiemu za pracę 

wykonaną podczas sprawowania funkcji sołtysa oraz pani Iwonie Reinholz-Cynajek za 

zaangażowanie w przygotowanie obchodów 700-lecia Łobżenicy. 

 

Ad. 3 

Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół Nr IV/15 z obrad sesji w dniu 27 stycznia 2015 r.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

V sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Zaproponował wycofanie z porządku obrad punktu trzynastego dotyczącego rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do spółdzielni socjalnej. Poddał 

pod głosowanie powyższą propozycję. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad następujących punktów: 

- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany programu rozwiązywania problemów 

alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2015 rok (punkt trzynasty), 

- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu (punkt siedemnasty). 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe zmiany 

porządku obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że dokumenty dotyczące planu aglomeracji Łobżenica wpłynęły do Biura Rady  

w dniu 13 lutego br. Zapytał, czy nie został przekroczony miesięczny termin na 

zaopiniowanie powyższych materiałów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że pan Marszałek otrzymał pismo o terminie sesji. Dodał, że został on 

zaakceptowany.  

Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz  

z wprowadzonymi zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Porządek obrad. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 

2014 rok. 

8. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Posterunku Policji w Łobżenicy za okres styczeń-grudzień 2014 r. 

9. Przedstawienie informacji o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w 2014 r. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica  

w 2015 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji zadań własnych gminy w zakresie partnerstwa 

publiczno-prywatnego.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany programu rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2015 rok.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów 

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Łobżenica.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji Łobżenica.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Łobżenica oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy sp. z o.o.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2015-2024.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok.  

23. Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie nadania statutu sołectwu Witrogoszcz. 

24. Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady 

Miejskiej w sprawie utworzenia Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy oraz 

nadania mu statutu. 

25. Rozpatrzenie pisma Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Luchowie w sprawie 

likwidacji placówki. 

26. Przyjęcie informacji Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonych kontrolach. 
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27. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

28. Wolne głosy i wnioski. 

29. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z realizacji zadań 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym realizował zadania przy pomocy Urzędu 

Miejskiego, kierował bieżącymi sprawami Gminy oraz reprezentował ją na zewnątrz.  

Pan Burmistrz wymienił zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym. Dotyczyły one 

kwestii zamówień publicznych, realizacji inicjatyw lokalnych, gospodarki nieruchomościami, 

oświaty, ochotniczych straży pożarnych, zmian w budżecie Gminy, Honorowego Patronatu 

Burmistrza, ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy  

w zakresie kultury fizycznej i sportu na rok 2015, wyznaczenia Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobżenicy do prowadzenia placówki wsparcia dziennego, planu 

kontroli zarządczej. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w dniu 30 stycznia 2015 r. został ogłoszony przetarg na 

remont ścieżki spacerowo - rowerowej wzdłuż nabrzeża rzeki Łobżonka. Wartość 

kosztorysowa zadania wynosiła 189 319 zł. Wybrano ofertę firmy „REDOM” Banach i Suchy 

spółka jawna z Zakrzewa, która zaoferowała kwotę 148 890,10 zł. Inwestycja jest w trakcie 

realizacji i przebiega zgodnie z planem. 

Pan Burmistrz powiedział, że remont stadionu im. Alojzego Graja realizuje firma INSTAL 

Marcin Kilichowski ze Złotowa. Oświadczył, że na dzień dzisiejszy zostały wykonane roboty 

ziemne i rozbiórkowe. Trwają roboty związane z przebudową budynku szaletu oraz 

odbudową trybun. Wykonywane są również prace związane z kortami tenisowymi  

i powstaniem kompleksu sportowo-rekreacyjnego dla dzieci i młodzieży. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że „realizowane są również pozostałe 

inwestycje z zakresu drogownictwa, budowy chodników i wodociągowania. Przygotowywane 

są materiały i dokumentacja”. Na terenie Gminy trwają prace porządkowe polegające na 

wycince zakrzaczeń, podcinaniu gałęzi drzew, wykaszaniu poboczy dróg i usuwaniu dzikich 
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wysypisk odpadów. Powiedział, że uregulowane zostały studzienki i kratki ściekowe na 

drodze wojewódzkiej nr 242. Trwają również prace na drodze Łobżenica-Kruszki. 

Pan Burmistrz oznajmił, że na terenie Gminy zainstalowano 11 wiat przystankowych dla 

dzieci. Trwają prace związane z uporządkowaniem terenu dworca kolejki wąskotorowej  

w Łobżenicy w związku z przypadającym w 2015 r. jubileuszem 120-lecia powstania kolejki. 

Podświetlona została wieża kościoła p.w. św. Szczepana w Łobżenicy. Zamontowano 

oświetlenie na Placu Kombatantów. W dniu dzisiejszym ma miejsce usuwanie drewnianych 

słupów na ul. Wyrzyskiej. Zostaną uzupełnione pojemniki do zbiórki odpadów 

segregowanych na terenie Gminy. Pani Bronisława Mazurek wraz z panią Jolantą Borycą 

objechały Gminę i wskazały miejsca, w których należy zwiększyć liczbę pojemników. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w okresie międzysesyjnym rozdysponowano 40 ton 

jabłek wśród 716 rodzin i szkół z terenu Gminy. Powiedział, że Urząd Miejski podpisał 

umowy stażowe z Powiatowym Urzędem Pracy, a Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej umowę na organizację prac społecznie-użytecznych.  

W kolejnej części sprawozdania pan Burmistrz powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w dniu 27 stycznia br. w obchodach siedemdziesiątej rocznicy wyzwolenia Łobżenicy, 

- w dniu 12 lutego br. w podsumowaniu rocznej pracy Posterunku Policji w Łobżenicy, 

- w dniu 13 lutego br. w uroczystości wręczenia nagród Lider Sukcesu - w dziedzinie kultury 

statuetkę otrzymał pan Paweł Berndt, 

- w dniu 26 lutego br. w zebraniu sprawozdawczym Klubu Sportowego „Pogoń” Łobżenica, 

- w dniu 1 marca br. w zebraniu sprawozdawczym Polskiego Związku Wędkarskiego oraz  

w podsumowaniu turnieju piłki halowej, 

- w dniu 6 marca br. w koncercie charytatywnym zorganizowanym w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łobżenicy, 

- w dniu 11 marca br. w spotkaniu z sołtysami, 

- w dniu 12 marca br. w walnym zebraniu Związku Gmin Krajna - Przewodniczącym Zarządu 

został wybrany pan Adam Pulit. 

Pan Burmistrz uczestniczył również w zebraniach wiejskich mających na celu wybór nowych 

władz w sołectwach na terenie Gminy. Poinformował o wynikach wyborów na sołtysa: 

- sołectwo Kunowo - pani Leonarda Barabasz, 

- sołectwo Wiktorówko - pan Franciszek Kapeja, 

- sołectwo Kościerzyn Mały - pani Sylwia Rzyduch, 

- sołectwo Walentynowo - pan Zenon Polachowski, 
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- sołectwo Dźwierszno Wielkie - pan Wiesław Wróblewski, 

- sołectwo Szczerbin - pan Jerzy Suszyński, 

- sołectwo Witrogoszcz-Kolonia - pani Elżbieta Mrotek, 

- sołectwo Kruszki - pan Jarosław Brzeziński, 

- sołectwo Dębno - pan Grzegorz Kubacki, 

- sołectwo Fanianowo - pan Szczepan Gniot, 

- sołectwo Trzeboń - pan Zbigniew Ziarnik, 

- sołectwo Witrogoszcz-Osada - pan Grzegorz Bruski, 

- sołectwo Witrogoszcz - pan Henryk Jagodziński. 

Burmistrz Łobżenicy uczestniczył również w spotkaniach z okazji Dnia Kobiet, m.in.  

w Rzęszkowie oraz w zebraniach sprawozdawczo-wyborczych Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy. 

Pan Burmistrz pozytywnie ocenił pracę łobżenickich policjantów. Poinformował, że w dniach 

27-28 lutego br. przebywał w Nadrenii-Północnej Westfalii. Burmistrz Łobżenicy prowadził 

rozmowy w celu nawiązania bezpośrednich kontaktów z gminą niemiecką. Opowiedział się 

za podjęciem współpracy. Wizyta w Niemczech zaowocowała również przywiezieniem 

odzieży, słodyczy oraz sprzętu rehabilitacyjnego.  

Pan Burmistrz podziękował osobom, które przyczyniły się do organizacji Dnia Kobiet  

w Rzęszkowie oraz obchodów rocznicy wyzwolenia miasta. 

Oznajmił również, że w dniu 19 marca br. wziął udział w walnym zebraniu Lokalnej Grupy 

Działania. Oznajmił, że członkiem rady ds. wyboru projektów wybrano pana Edwarda 

Starszaka. Burmistrz Łobżenicy został wybrany członkiem zarządu. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w dniu 4 lutego br. spotkał się z Dyrektorem Departamentu Geodezji 

Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu w sprawie wniosku o dofinansowanie z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych remontu drogi Dźwierszno-Górowatki. Oznajmił, że w dniu  

5 lutego br. została podpisana umowa na korzystanie z sms-owego systemu powiadamiania 

mieszkańców. W systemie zarejestrowały się 343 osoby. W dniu 9 lutego br. w Urzędzie 

Miejskim odbyło się spotkanie poświęcone przygotowaniom do Biegu im. Alojzego Graja 

oraz omówieniu zasad konkursu na realizację zadań publicznych w zakresie kultury fizycznej 

i sportu. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy w dniu 27 lutego br. uczestniczył w walnym zebraniu 

Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Nadnoteckich. Wziął również udział w spotkaniu  



 8 

w Centrum Zastosowań Światła w Pile, podczas którego zaprezentowano możliwości systemu 

zarządzania oświetleniem ulicznym. Poinformował, że w dniu 1 kwietnia 2015 r. odbędzie się 

spotkanie z przedstawicielem firmy „Preda” co do możliwości pozyskania dotacji na 

energooszczędne oświetlenie uliczne z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

w ramach programu „Sowa”. Oznajmił, że rozważana jest renegocjacja umowy na 

konserwację oświetlenia ulicznego. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że wraz z panem dyrektorem Markiem 

Połczyńskim dokonał objazdu jednostek oświatowych. Oznajmił, że w dniu 16 marca br. 

odbyło się spotkanie z panem dyrektorem Stefankiewiczem w sprawie remontu drogi 

wojewódzkiej nr 242. Stwierdził, że inwestycja ta powinna obejmować cały obszar Luchowa 

do skrzyżowania z drogą prowadzącą w kierunku Witrogoszczy. Podziękował panu Jerzemu 

Kado i panu Henrykowi Szopińskiemu za zaangażowanie w sprawie Luchowa. 

Powiedział, że w dniu 23 marca br. spotkał się z Zastępcą Dyrektora Oddziału Regionalnego 

Agencji Nieruchomości Rolnych panem Mieczysławem Szempińskim w sprawie hydroforni 

w Józefinowie i Dębnie. Oznajmił, że budowę wodociągu Dziegciarnia-Topola-Józefinowo 

zrealizuje zakład komunalny w Łobżenicy. Pan Józef Lewandowski poinformował  

o możliwości pozyskania nieruchomości należących do ANR na zadania własne Gminy takie 

jak ochrona zdrowia, oświata, sport i turystyka. Dodał, że wykaz majątku znajdujący się  

w posiadaniu Agencji Nieruchomości Rolnych zostanie przedstawiony radnych. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił, że w dniu 23 marca br. uczestniczył w spotkaniu  

z panem Tomaszem Telesińskim z Regionalnego Centrum Obsługi Inwestora. Gmina 

Łobżenica jest zainteresowana podjęciem współpracy z powyższą jednostką. Pan Józef 

Lewandowski wziął również udział w konferencji dotyczącej ustawy o odnawialnych 

źródłach energii. Poinformował, że Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska będzie 

realizował program „Prosument” mający na celu wsparcie wytwarzania energii ze źródeł 

odnawialnych z małych instalacji. Pan Józef Lewandowski dodał, że zostanie zorganizowane 

spotkanie informacyjne dla radnych i pracowników Urzędu Miejskiego dotyczące 

biogazowni. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie sprawozdania przedstawionego 

przez pana Burmistrza. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zapytał, czy naprawa studzienek na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy będzie kontynuowana. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział, że zostały naprawione najbardziej niebezpieczne studzienki. Dodał, że prace 

będą kontynuowane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 6 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado 

Oznajmił, że według wyliczeń remont drogi nr 242 w Luchowie może wynieść nawet 4,5 mln 

zł. Poinformował o trudnościach w znalezieniu takiej kwoty w budżecie Województwa 

Wielkopolskiego. Zasugerował zorganizowanie spotkania w sprawie realizacji powyższej 

inwestycji. Stwierdził, że szerokość drogi nr 242 w niektórych wynosi 4-4,5 m wobec 

wymaganych 6,5 m. Dodał, że Gminy w północnej części Województwa Wielkopolskiego 

powinny otrzymywać środki w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński 

Poinformował, że w ramach nowej perspektywy unijnej na lata 2014-2020 Województwo 

Wielkopolskie wynegocjowało kwotę 2 mld 450 mln euro podzielonych na środki w  ramach 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Wymienił przyjęte osie priorytetowe wraz z wielkością dostępnych środków: 

- innowacyjna i konkurencyjna gospodarka 467 mln euro, 

- społeczeństwo informacyjne 60 mln euro, 

- energia 353,5 mln euro, 

- środowisko 204 mln euro, 

- transport 414 mln euro,  
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- rynek pracy 265 mln euro, 

- włączenie społeczne 197 mln euro, 

- edukacja 156 mln euro, 

- infrastruktura dla kapitału ludzkiego 261 mln euro, 

- pomoc techniczna 71 mln euro. 

Radny Henryk Szopiński dodał, że pierwszy nabór wniosków powinien zostać ogłoszony  

w pierwszym kwartale 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że podczas ostatniej sesji Rady Powiatu w Pile w dniu 26 marca 2015 r. 

przyjęto szereg dokumentów dotyczących 2014 r.: 

- informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego, 

- informację o stanie ochrony przeciwpożarowej, 

- informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego, 

- informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego, 

- informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Pile z zakresu realizacji 

zadań za 2014 rok, 

- informację o  sytuacji  na rynku pracy, 

- sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pile, 

- sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata  2014- 2020”. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że podczas wczorajszej sesji 

podjęto uchwałę: 

- w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych w powiecie pilskim, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Szpitalu Specjalistycznym 

w Pile, 

- w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r., 

- zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, 

- w sprawie założenia Szkoły Podstawowej Specjalnej, 

-  w sprawie założenia Gimnazjum Specjalnego, 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

pomieszczeń w budynku administracyjnym w Pile przy al. Niepodległości 33/35. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pile oznajmił, że placówki specjalne będą funkcjonować  

w ramach Zespołu Szkół w Łobżenicy od dnia 1 września 2015 r. Wyraził zadowolenie z tego 

faktu. Powiedział, że subwencja będzie przyznawana od stycznia 2016 r. W bieżącym roku 

placówki będą finansowe ze środków własnych Powiatu.  

Poinformował, że Rada Powiatu podjęła uchwałę dotyczącą zmian w budżecie Powiatu na 

2015 rok. Pierwotnie 1,1 mln zł planowano przeznaczyć na adaptację pomieszczeń szpitala  

w Wyrzysku w związku z uruchomieniem Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. Ostatecznie  

800 tys. zł przeznaczono na pokrycie długów tej placówki. Pani prezes Borowska ogłosiła, że 

odejdzie z zarządu szpitala w Wyrzysku po weryfikacji bilansu finansowego. Sytuacja 

placówki jest krytyczna. Prowadzone są rozmowy w celu ratowania szpitala. 

Pan Kazimierz Wasiak dodał, że Rada Powiatu podjęła również apel w sprawie podjęcia 

działań w związku z występowaniem szkód spowodowanych przez prawnie chroniony 

gatunek bobra na terenie Powiatu Pilskiego. 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu w Pile Eligiusz Komarowski 

Poinformował, że na posiedzeniu w 17 marca 2015 r. Zarząd Powiatu w Pile „zatwierdził 

kolejną turę środków finansowych, które zostały przeznaczone dla podmiotów realizujących 

zadania w zakresie kultury i turystyki”. Powiedział, że dotację na działalność w zakresie 

kultury fizycznej otrzymało Towarzystwo Sportowe „Korona” Dębno oraz Uczniowski Klub 

Sportowy „Łobzonka”. Oznajmił, że w 2015 r. udzielono wsparcia 34 organizacjom 

działającym w Pile oraz 18 stowarzyszeniom z pozostałej części powiatu. W 2012 i 2013 r. 

dotację otrzymały w zdecydowanej większości organizacje prowadzące działalność na terenie 

Piły. 

Następnie pan Eligiusz Komarowski poruszył temat szpitala w Wyrzysku. Powiedział, że 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 17 marca br. wypracował stanowisko, aby przedstawić 

radnym propozycję zmiany uchwały budżetowej polegającej na przekazaniu kwoty 1,1 mln zł 

na adaptację pomieszczeń likwidowanego oddziału ginekologiczno-położniczego na potrzeby 

Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. W dniu 18 marca br. do władz Powiatu Pilskiego wpłynęła 

informacja o potrzebie przekazania 800 tys. zł na spłatę najpilniejszych zobowiązań szpitala 

w Wyrzysku. 

Oznajmił, że zarząd szpitala został zobowiązany do opracowania dokumentacji technicznej 

związanej z powstaniem Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. Stwierdził, że należy cały czas 

pilnować wskaźników ekonomicznych wyrzyskiej placówki. Poinformował, że spółkom 

handlowym grozi upadłość. 
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Pan Eligiusz Komarowski poinformował, że prezes zarządu Szpitala Powiatowego  

w Wyrzysku Sp. z o.o. pani Borowska podpisała z przewodniczącym rady nadzorczej 

porozumienie rozwiązujące umowę o pracę. Powiedział, że zgodnie z aktem założycielskim 

spółki kadencja prezesa i zarządu wynosi 3 lata. Oznajmił, że z panią Borowska została 

zawarta w dniu 15 marca 2012 r. umowa na czas nieokreślony. Ponadto od miesiąca listopada 

2014 r. pani prezes weszła w tzw. okres ochronny. Wypowiedzenie umowy o pracę 

skutkowałoby wypłaceniem wynagrodzenia za okres 4 lat - około 800 tys. zł.  

Członek Zarządu Powiatu powiedział, że pani prezes Borowska, na mocy porozumienia stron, 

odejdzie ze stanowiska z chwilą zatwierdzenia sprawozdania finansowego. Oznajmił, że 

nastąpi to prawdopodobnie do końca kwietnia br. 

Następnie pan Eligiusz Komarowski oświadczył, że zostaną podjęte działania w celu 

utrzymania szpitala w Wyrzysku. Poinformował, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu nie została podjęta jednogłośnie. Powiedział, że szpital w Wyrzysku od momentu 

przekształcenia w spółkę wygenerował duże straty. Dodał, że „można pokusić się  

o stwierdzenie, że spółka była niewłaściwie zarządzana”. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Pile Krzysztof Tomczyk 

Oznajmił, że niebawem na dwóch odcinkach dróg, w miejscowościach Piesno i Dźwierszno 

Małe, zostanie położona nowa nawierzchnia bitumiczna. Oznajmił, że następne remonty 

uzależnione są od możliwości finansowych Powiatu. 

Poinformował o pracach związanych z porządkowaniem poboczy dróg na terenie Gminy 

Łobżenica. Wyraził zadowolenie z ich efektów. Powiedział, że trwają prace związane  

z oczyszczeniem szlaku kolejki wąskotorowej w związku z planowanymi obchodami 120 

rocznicy powstania kolejki. Ekipy drogowe pracują już od trzech tygodni. Usuwanie 

zakrzaczeń powinno zakończyć się do dnia 31 marca br.  

Pan dyrektor Tomczyk oznajmił, że „na tą chwilę posiadamy jednorazową zgodę, żeby 

przewozy uruchomić”. Poinformował, że w połowie kwietnia br. na szlak wejdzie 

Towarzystwo Wyrzyska Kolejka Wąskotorowa, którego zadaniem będzie odtworzenie 

brakujących odcinków torów - łącznie około 600 m. 

Następnie powiedział, że w dniu 8 kwietnia br. pan Starosta planuje zorganizować spotkanie  

z udziałem zainteresowanych wójtów i burmistrzów. Poprosił o przedstawienie do tego czasu 

oczekiwań co do organizacji obchodów związanych z jubileuszem kolejki wąskotorowej na 

terenie dworca w Łobżenicy. 
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Pan dyrektor Tomczyk oznajmił, że prowadzone są działania związane z odtwarzaniem 

oznakowania poziomego na drogach. Powinny one zakończyć się w miesiącu kwietniu. 

Poinformował, że pan Burmistrz zaproponował podjęcie działań w celu podniesienia poziomu 

bezpieczeństwa na ul. Złotowskiej i 1 Maja w Łobżenicy. Dodał, że „te działania zapewne 

będą realizowane”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Wnioskował o postawienie znaku w Dźwiersznie Małym informującego o skręcie w kierunku 

Witrogoszczy. Oznajmił, że jedna strona przepustu w Dźwiersznie Małym uległa zapadnięciu. 

Zwrócił uwagę na brak barierek w tym miejscu. 

Stwierdził, że należy zlikwidować trzy garby znajdujące się na drodze do Gródka 

Krajeńskiego. Wyraził zadowolenie z planów położenia nowego asfaltu w Dźwiersznie 

Małym. 

Radny Andrzej Borowy powiedział, że remont drogi nr 242 w Luchowie powinien być 

wykonany do skrzyżowania z trasą w kierunku Witrogoszczy.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Zwrócił uwagę na potrzebę naprawy barierki na zakręcie w Liszkowie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Stwierdził, że należy wykonać odwodnienie skrzyżowania drogi Liszkowo-Dębno z trasą  

w kierunku Sadek.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że studzienki na ul. Złotowskiej w Łobżenicy znajdują się poniżej poziomu 

jezdni. Wnioskował o rozwiązanie tego problemu. Oznajmił, że chodnik przy drodze 

prowadzącej z Łobżenicy do Górki Klasztornej wymaga naprawy. Zwrócił uwagę na brak 

przejścia dla pieszych przy stadionie sportowym im. Alojzego Graja. Dodał, że pojazdy 

jadące od strony Górki Klasztornej mają ograniczoną widoczność w pobliżu stadionu 

sportowego. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Pile Krzysztof Tomczyk 

Nie zgodził się z opinią radnego Ryszarda Biniaka w kwestii ograniczonej widoczności na  

ul. Ks. L. Raczkowskiego w okolicach stadionu. Oznajmił, że wejście na stadion zostało 
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usytuowane od strony wjazdu publicznego. Oświadczył również: „oczywiście nikt się nie 

uchyla, aby przejście wykonać. Ono może być pięć metrów od przecięcia się dróg w układzie 

poziomym pod warunkiem, że ciągi piesze będą połączone”. 

Następnie pan dyrektor Tomczyk poinformował, że kilka lat temu została opracowana 

dokumentacja dotycząca prac na skrzyżowaniu w Dźwiersznie. Zadanie to nie doczekało się 

jednak realizacji. Stwierdził, że skrzyżowanie powinno zostać przebudowane. 

Oznajmił, że potrzeby wyliczone po dokonaniu objazdu dróg powiatowych wynoszą 40 mln 

zł. Powiedział, że w miarę możliwości finansowych prowadzona jest wymiana i uzupełnienie 

znaków drogowych. Budżet Powiatu nie jest jednak w stanie pokryć wszystkich potrzeb. 

Pan dyrektor Tomczyk przypomniał o potrzebie wyremontowania mostu w Liszkowie. 

Poinformował, że w 2015 r. zostanie wykonany przegląd obiektów tego typu. Oznajmił, że  

w przypadku pogorszenia stanu mostu w Liszkowie będą podejmowane dalsze działania.  

W ostateczności obiekt ten może zostać wyłączony z ruchu. Remont mostu jest ważną 

inwestycją z punktu widzenia bezpieczeństwa. 

Powiedział, że zostały wykonane pewne działania w celu odwodnienia skrzyżowania  

w Liszkowie. Stwierdził, że grunt w tym miejscu nie przyjmuje wody opadowej. Zostaną 

podjęte działania prowadzące do rozwiązania problemu. Pan dyrektor Tomczyk dostrzegł 

potrzebę przebudowy chodnika prowadzącego do Górki Klasztornej. Dodał, że po 

zakończeniu prac związanych z kolejką wąskotorową kontynuowane będą roboty drogowe. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Wnioskował o wyrównanie wjazdów na most w Liszkowie, aby zlikwidować powstałe 

uskoki.   

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że ważną kwestią jest współpraca pomiędzy jednostkami samorządu 

terytorialnego. 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu w Pile Eligiusz Komarowski 

Powiedział, że pan dyrektor Tomczyk zanotował wnioski radnych. Dodał, że kwestia znaku  

w Dźwiersznie Małym jest małym problemem. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok 

było omawiane podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Wnioskował o przeprowadzenie szkolenia dla osób zajmujących się sprzedażą napojów 

alkoholowych w zakresie zadań i obowiązków wynikających z ustawy o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Stwierdził, że należy również zwiększyć  

w 2015 r. liczbę kontroli związanych z przestrzeganiem zasad i warunków korzystania  

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok 

wraz z następującymi wnioskami: 

- Należy przeprowadzić szkolenie dla osób zajmujących się sprzedażą napojów alkoholowych 

w zakresie zadań i obowiązków wynikających z ustawy o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

- Należy zwiększyć w 2015 r. liczbę kontroli związanych z przestrzeganiem zasad  

i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

sprawozdanie wraz z wnioskami.  
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję odnośnie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie działania Posterunku Policji w Łobżenicy za okres styczeń-grudzień 2014 roku. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera 

Poinformował, że w ostatnich latach przestępczość na terenie Gminy została ograniczona.  

W 2011 r. odnotowano 185 spraw związanych z przestępstwami, a w ubiegłym roku 104. 

Wskaźnik wykrywalności przestępczości wzrósł od 73 % w 2011 r. do 80% w 2014 r. 

Oznajmił, że wzrasta liczba wykroczeń. W 2011 r. wynosiła ona 567, a w ubiegłym roku 

1237, w tym 923 mandaty. Stwierdził, że pouczenia nie zawsze dają oczekiwany skutek. 

Cztery lata temu doszło do 57 zdarzeń drogowych, a w 2014 r. do 48. 

Pan Karol Tatera powiedział: „wiem, że jeszcze bardzo dużo mamy na naszym terenie do 

zrobienia”. Stwierdził, że należy zintensyfikować działania związane z przestrzeganiem 

przepisów drogowych, porządkowych, przestrzeganiem zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w niedozwolonych miejscach oraz przeciwdziałaniem zanieczyszczaniu 

chodników. 

Podziękował panu Burmistrzowi za wsparcie udzielone policji. Poinformował, że na początku 

2015 r. miejscowi funkcjonariusze otrzymali urządzenie do badania stanu trzeźwości 

AlcoBlow”. Oznajmił, że policjanci dysponują również urządzeniem do pomiaru prędkości.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że w ramach porozumienia z Komendantem Wojewódzkim policjanci pełnią 

dodatkowe patrole na terenie Gminy Łobżenica. Przypomniał, że w przeszłości z powodu 

wysokich kosztów zrezygnowano z planów utworzenia straży miejskiej. Oświadczył, że 

działania policjantów są równie skuteczne. Przypomniał, że Gmina poniosła wydatki na 

zainstalowanie monitoringu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że policjanci reagują 

na wykroczenia drogowe. Oznajmił, że niektórzy kierowcy parkują pojazdy w miejscach 

niedozwolonych. Wnioskował o uporządkowanie zasad parkowania na terenie Łobżenicy. 
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Burmistrz Łosoś Piotr Łosoś 

Poinformował o wpłynięciu pisma od Zarządu Powiatu z propozycją zainstalowania 

parkomatów na ul. Złotowskiej i ul. 1 Maja w Łobżenicy. Powiedział, że jest to temat do 

przedyskutowania podczas posiedzenia Komisji Komunalnej. 

Pan Burmistrz oznajmił również: „zależy mi na tym, aby Łobżenica była wolna od 

narkotyków”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił o uszczegółowienie kwestii walki z narkomanią. Stwierdził, że środki na 

przeciwdziałanie narkomanii zapisane w budżecie Gminy nie są duże. Dodał, że należy 

odciągnąć młodzież od narkotyków. 

 

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Apelowała o zwiększenie liczby kontroli prędkości pojazdów na drogach gminnych. 

Podziękowała za działania podjęte na rzecz zwiększenia poziomu bezpieczeństwa na Placu 

Kombatantów. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera 

Powiedział, że w 2014 r. policjanci nałożyli 200 mandatów za wykroczenia związane  

z przekraczaniem prędkości. Oznajmił, że mieszkańcy mogą zgłaszać miejsca, w których 

często popełniane są wykroczenia drogowe. 

Oświadczył, że policja nie bagatelizuje zjawiska narkomanii. Funkcjonariusze sprawdzają 

miejsca, w których może dochodzić do handlu narkotykami. Poinformował, że na terenie 

Gminy zlikwidowano dwie uprawy marihuany. W 2015 r. prowadzono dwa postępowania 

związane z narkotykami.  

Pan Karol Tatera opowiedział się za zwiększeniem kontroli w sklepach z napojami 

alkoholowymi. Dodał, że mogą się one odbywać przy udziale pracownika Urzędu Miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie następujący wniosek: 

 Należy uporządkować zasady parkowania na terenie Łobżenicy. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższy 

wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie informację 

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji  

w Łobżenicy za okres styczeń-grudzień 2014 roku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji 

w Łobżenicy za okres styczeń-grudzień 2014 roku, która stanowi załącznik numer 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Omówił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego, które stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie powyższe sprawozdanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2015 roku. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/32/15 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2015 roku, która 

stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni podczas posiedzeń Komisji Rady zapoznali się z projektem uchwały  

w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/33/15 w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie komunalne nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, która stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

realizacji zadań własnych gminy w zakresie partnerstwa publiczno-prywatnego. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/34/15 w sprawie realizacji zadań własnych gminy w zakresie partnerstwa 

publiczno-prywatnego, która stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 
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Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr XLV/322/14 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 4 listopada 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/35/15 zmieniającą Uchwałę Nr XLV/322/14 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

4 listopada 2014 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2015. 

Uchwała stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Łobżenica. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że podjęcie omawianej uchwały jest wymogiem ustawowym. Dodał, że dzieci 

mają zabezpieczone miejsca w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych na terenie Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

 

 



 21 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/36/15 w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 

propozycji planu aglomeracji Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/37/15 w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji Łobżenica, która 

stanowi załącznik numer 12  do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Łobżenica oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr V/38/15 w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Łobżenica oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, która stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 
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Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

„Udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu”. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: V/39/15 w sprawie: „Udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu”, która stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: „Udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pilskiemu”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: V/40/15 w sprawie: „Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu”, która 

stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie: „Udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła” był 

omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tej kwestii.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: V/41/15 w sprawie: „Udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła”, która stanowi 

załącznik numer 16 do protokołu. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

Podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Łobżenicy sp. z o.o. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: V/42/15 w sprawie: Podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy sp. z o.o., która stanowi załącznik numer 17 

do protokołu. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczący zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica na lata 2015-2024 jest konsekwencją podjętych wcześniej uchwał 

finansowych. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: V/43/15 w sprawie: „Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY 

ŁOBŻENICA na lata 2015-2024”, która stanowi załącznik numer 18 do protokołu. 
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Ad. 22 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przedstawił treść poprawek do projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta  

i gminy na 2015 rok”. Poinformował, że „w związku z planowanym uruchomieniem od dnia  

1 kwietnia 2015 r. świetlicy dziennego wsparcia w Łobżenicy i świetlicy socjoterapeutycznej 

w Witrogoszczy dokonuje się następujących zmian: 

- zwiększenie wydatków budżetowych o kwotę 27 475 zł w dziale ochrona zdrowia - 

przeciwdziałanie alkoholizmowi, 

- zmniejszenie planu wydatków w dziale administracja - zakup materiałów o kwotę 27 475 zł, 

- zmniejszenie planu wydatków o kwotę 1 570 zł z dotacji na Izbę Wytrzeźwień, 

- zwiększenie wydatków o kwotę 1 570 zł w dziale ochrona zdrowia - przeciwdziałanie 

alkoholizmowi”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie przedstawione 

poprawki. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

poprawki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że „proponuje się zmianę planu wydatków w związku z udzieleniem pomocy 

finansowej Województwu Wielkopolskiemu na korektę chodnika wraz z budową kładki  

w Łobżenicy: 

- zmniejszenie planu wydatków o kwotę 50 000 zł w dziale turystyka - wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych, 

- zwiększenie planu wydatków o kwotę 50 000 zł w dziale transport, drogi wojewódzkie - 

pomoc finansowa Województwu Wielkopolskiemu”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie przedstawione 

poprawki. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

poprawki. 
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Następnie Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie 

miasta i gminy na 2015 rok” i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: V/44/15 w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok” , która stanowi 

załącznik numer 19 do protokołu. 

 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie nadania statutu sołectwu 

WITROGOSZCZ. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła obwieszczenie  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

nadania statutu sołectwu WITROGOSZCZ 

Obwieszczenie stanowi załącznik numer 20 do protokołu. 

 

Ad. 24 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu obwieszczenia w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie utworzenia 

Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy oraz nadanie mu statutu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła obwieszczenie  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

utworzenia Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy oraz nadanie mu statutu. 

Obwieszczenie stanowi załącznik numer 21 do protokołu. 
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Ad. 25 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęło odwołanie Rady Rodziców od uchwały 

Nr IV/28/15 z dnia 27 stycznia 2015 roku w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Łobżenicy.  

Oznajmił, że po Świętach Wielkanocnych odbędzie się spotkanie z udziałem radnych, władz 

Gminy, Dyrektora GOOS oraz przedstawicieli Rady Rodziców dotyczące zmian 

organizacyjnych w Szkole Podstawowej w Luchowie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Powiedział: „Komisja stwierdziła, że uchwała intencyjna o reorganizacji szkoły została 

podjęta zgodnie z przepisami prawa”. Poinformował, że Kuratorium Oświaty wydało 

pozytywną opinię w tej sprawie. Oznajmił, że został podjęty wniosek dotyczący opracowania 

harmonogramu kompleksowej reorganizacji oświaty.  

Stwierdził, że sprawa szkoły nie jest przesądzona. Dodał, że istnieje możliwość utworzenia 

stowarzyszenia, które będzie zainteresowane prowadzeniem placówki w Luchowie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że do 15 kwietnia 2015 r. zostanie przygotowany plan racjonalizacji wydatków 

w stosunku do wszystkich placówek oświatowych oraz Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół. 

Dodał, że powyższy dokument zostanie przedstawiony radnym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Mariusz Wiśniewski  

Stwierdził, że w odwołaniu Rady Rodziców brakuje informacji o stanie zaawansowania prac 

związanych z utworzeniem stowarzyszenia. Dodał, że radni nie znają harmonogramu działań 

osób zainteresowanych jego powstaniem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie odrzucenie odwołania Rady Rodziców. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 3 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, odrzuciła odwołanie Rady 

Rodziców. 

 

Ad. 26 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rafała Tomalę o przedstawienie informacji  

o przeprowadzonych kontrolach. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że w dniu 27 stycznia br. Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę wieży 

widokowej w Łobżenicy w celu sprawdzenia prawidłowości wykonania prac remontowo-

budowlanych i sanitarnych.  

Odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. Prace remontowo-budowlane i instalacyjne 

wykonała firma ZULIT PPHU Roman Jopek z Witrogoszczy-Osada. Komisja Rewizyjna 

wypracowała następujące wnioski: 

a) „W trybie natychmiastowym wystąpić do wykonawcy o naprawienie prac zgodnie ze 

sztuką budowlaną i dokumentacją techniczną budowy mając na względzie 

zobowiązania gwarancyjne 

b) Powołanie biegłego  z zakresu budownictwa ogólnego aby wydał opinię na temat: 

 czy wykonano tynk z właściwego materiału 

 czy przygotowano w sposób w sposób właściwy podłoże 

 jakich metod i materiałów użyć celem poprawy jakości tynków i  murów 

 skorzystać z wiedzy rzeczoznawcy wskazanego przez Komisję Rewizyjną. 

c) Zabezpieczyć obiekt poprzez  chociaż w minimalnym stopniu dogrzanie-dotyczy to 

najbardziej pomieszczeń sanitariatów. 

d) Zabezpieczyć dla kontroli całą dokumentację budowy w tym również karty 

gwarancyjne budowy oraz urządzeń” 

Komisja Rewizyjna zgłosiła również zastrzeżenia do pracy inspektora nadzoru. Stwierdziła, 

że „z uwagi na kończący się bieg terminu gwarancji wnosi się już na tym etapie o wszczęcie 

przez Burmistrza procedur zmierzających do egzekwowania warunków gwarancji”. 

Kopia protokołu stanowi załącznik numer 22 do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rafał Tomala odczytał treść odpowiedzi 

udzielonej panu Burmistrzowi przez firmę ZULIT na pismo wzywające do usunięcia usterek 

w ramach gwarancji. Zgodnie z pismem „roboty na zadaniu pn. „Rewitalizacja wieży ciśnień  

w Łobżenicy” zostały wykonane zgodnie z projektem i pozwoleniem na budowę przy 

nadzorze Kierownika Budowy i Inspektora Nadzoru. (…) Brak bieżącej konserwacji wieży 

będzie przyczyną jej degradacji i niszczenia, za co nie może ponosić odpowiedzialności 

wykonawca. Poruszane problemy w protokole Komisji Rewizyjnej są nie zasadne”. Kopia 

pisma stanowi załącznik numer 23 do protokołu. 

Radny Rafał Tomala powiedział, że na spotkaniu w dniu 10 marca br. pan Roman Jopek 

zaproponował, aby w miejscach występowania łuszczenia ścian wykonać zabudowę boazerią 

drewnianą z odpowiednią dylatacją. 

Oznajmił, że w dniu 26 lutego br. Komisja Rewizyjna dokonała przeglądu świetlic wiejskich 

w Trzeboniu, Izdebkach, Topoli i Ferdynandowie. Odczytał protokół z przeprowadzonego 

przeglądu. 

Komisja Rewizyjna dostrzegła nieprawidłowości i uchybienia. W podsumowaniu stwierdziła, 

że „w zasadniczym stopniu prace budowlane wykonano właściwie i stan obiektów nie stwarza 

zagrożenia dla bytu i przeznaczenia obiektów. Jednak należy dokonać rekontroli przed 

upływem terminów gwarancyjnych. Komisja stwierdza, że są ustanowieni opiekunowie 

obiektów”. 

Kopia protokołu z przeglądu świetlic wiejskich stanowi załącznik numer 24 do protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Mariusz Wiśniewski 

Zapytał, czy Komisja Rewizyjna dotarła do dzienników budowy. Oznajmił, że inspektor 

nadzoru musi odebrać inwestycję. Zostaje wówczas sporządzony protokół odbioru. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że świetlice są odebrane przez inspektora nadzoru. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Mariusz Wiśniewski 

Zasugerował, aby inspektor nadzoru wydał pisemną opinię na temat usterek. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że uczestniczył w przeglądzie świetlic wiejskich. Stwierdził nienajlepszą jakość 

wykonania inwestycji. Wyraził wątpliwości co do pracy inspektorów nadzoru. Dodał, że 

według posiadanej wiedzy brakuje stałego opiekuna stadionu miejskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Oświadczył, że stwierdzone nieprawidłowości dotyczą inwestycji realizowanych podczas 

rządów poprzedniego Burmistrza. Zaproponował, aby Komisja Rewizyjna zajęła się tematem 

mostu Arendta, remontów polnych dróg i Orlika. Dodał, że z powodu wielkości zaniedbań 

można nawet rozważyć złożenie zawiadomienia do prokuratury.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna musiała szybko przeprowadzić kontrolę wieży 

widokowej z powodu upływu z dniem 31 stycznia br. terminu gwarancji. Stwierdził, że 

Komisja Rewizyjna poprzedniej kadencji mogła wcześniej dokonać przeglądu wieży 

widokowej. Wyraził wątpliwości co do jakości prac wykonanych w świetlicy w Szczerbinie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że zostaną podjęte działania w celu wyeliminowania usterek dostrzeżonych przez 

Komisję Rewizyjną. Powiedział, że świetlice objęte są okresem gwarancji. Zostało również 

wystosowane pismo do wykonawcy rewitalizacji wieży ciśnień.  

Stwierdził, że obecne inwestycje i remonty będą wykonywane dobrze. Poinformował  

o możliwości zgłaszania ewentualnych uwag co do realizowanych przedsięwzięć. Oznajmił, 

że obiekty gminne będą miały swojego opiekuna. Dodał, że została już podpisana umowa  

z łobżenickim gimnazjum odnośnie Orlika. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że taras przy świetlicy w Dźwiersznie Małym nadaje się do rozbiórki. Powiedział, 

że koszty naprawy tarasu mogą być wysokie. Oznajmił również, że remont świetlicy  

w Szczerbinie nie został dobrze wykonany. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Oświadczył, że Komisja Rewizyjna wykazała błędy popełnione w przeszłości. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Opowiedział się za realizacją części inwestycji przez zakład komunalny w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie informację Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonych kontrolach wraz 

z wypracowanymi wnioskami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonych kontrolach wraz z wypracowanymi 

wnioskami. 

 

Ad. 27 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Stwierdził, że w parku miejskim w Łobżenicy powinien obowiązywać zakaz ruchu pojazdów. 

Wnioskował o postawienie solidnych blokad przy wjazdach do parku.  

Powiedział, że na terenie parku jeździ młodzież na skuterach, a plac zabaw nie jest 

ogrodzony. W związku z powyższym powstaje pewne niebezpieczeństwo dla dzieci. 

Zasugerował zwiększenie liczby patroli policji na terenie parku. 

Wnioskował również o przeznaczenie środków finansowych na odrestaurowanie 

zabytkowych nagrobków na łobżenickim cmentarzu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy nadal występują problemy związane z funkcjonowaniem kanalizacji  

w Kościerzynie Małym i Szczerbinie. Wnioskował o przeprowadzenie przez Komisję 

Rewizyjną kontroli w zakresie prawidłowości wykonania budowy kanalizacji we 

wspomnianych miejscowościach. Dodał, że inwestycja ta powinna być objęta jeszcze 

okresem gwarancji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zgłosił uwagi dotyczące remontu budynku przy ul. Złotowskiej 16 w Łobżenicy. Powiedział, 

że „chodzi o klatkę schodową i drzwi wejściowe”. Oznajmił, że obejście tej nieruchomości 
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jest zaniedbane. Zapytał, czy budynek ten znajduje się w administracji zakładu komunalnego 

w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że budynek przy ul. Złotowskiej 16 stanowi wspólnotę mieszkaniową. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że blokady przeznaczone do umieszczenia przy wjazdach do parku miejskiego są 

kupione. Opowiedział się za wyłączeniem terenu parku z ruchu pojazdów. Poinformował, że 

żaden z pracowników hali sportowej nie podjeżdża samochodem pod ten obiekt. Oświadczył, 

że w czasie trwania masowych imprez na terenie parku blokady będą opuszczone. Dodał, że 

park jest terenem rekreacyjnym. 

Następnie pan Burmistrz poinformował o możliwości powołania społecznego komitetu 

opiekującego się zabytkowymi nagrobkami na cmentarzu, na wzór komitetu utworzonego 

przez pana Jerzego Waldorffa. Oznajmił, że porozmawia na ten temat z panią Bronisławą 

Mazurek. 

Burmistrz Łobżenicy poprosił również pana Karola Taterę o zaprowadzenie porządku na 

tyłach budynku przy ul. Złotowskiej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Aleksandra Tadycha dotyczącej kanalizacji  

w Kościerzynie Małym i Szczerbinie. Powiedział, że „sytuacja nadal nie jest opanowana”. 

Poinformował, że trwa wymiana pism pomiędzy projektantem, wykonawcą inwestycji  

i Gminą Łobżenica. Według oceny pana Kazimierza Wasiaka zostały popełnione błędy przy 

projektowaniu parametrów pomp. Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że „pompy nie 

dają rady wtłoczyć ścieków, stąd ich mielenie, duże zużycie energii, zużywanie się tych 

pomp”. Oświadczył, że pompy znajdujące się w tłoczni w Szczerbinie mają również zbyt 

małą wydajność, co powoduje konieczność częstego przeczyszczania kolektora ściekowego. 

Dodał, że zakład komunalny w Łobżenicy może tylko wnioskować o rozwiązanie 

powyższych problemów, ponieważ nie jest stroną w tej sprawie. 
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Ad. 28 

Pan Tomasz Henke 

Powiedział, że w Dźwierznie Małym powstaje ośrodek wypoczynkowy. Oznajmił, że dwa 

lata temu została wystosowana prośba do władz Gminy o wykonanie drogi dojazdowej. 

Temat ten nie został rozwiązany do chwili obecnej. 

Poinformował o planach otwarcia ośrodka wypoczynkowego w 2015 r. Zapytał o termin,  

w którym zostanie wykonana droga do ośrodka. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że sprawa jest w toku. Powiedział, że został przygotowany szczegółowy plan,  

w którym zostały uwzględnione oczekiwania pana Henke. Poprosił o przedstawienie 

harmonogramu realizacji inwestycji.  

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poruszył kwestię drogi dojazdowej. do 

planowanego ośrodka wypoczynkowego. Oznajmił, że „w planie i studium taka droga 

publiczna została wyznaczona”. Poinformował, że w chwili obecnej w Wieloletnim Planie 

Finansowym nie ma zabezpieczenia realizacji takiej inwestycji. 

Stwierdził, że planowana droga przebiega przez grunty prywatne należące do pani Pikulik. 

Wykonanie drogi będzie możliwe po zamianie gruntów. Wyraził nadzieję, że rozmowy w tej 

sprawie zakończą się pozytywnie. Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że pani 

Pikulik otrzymała wsparcie od Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w ramach 

programu dla młodych rolników. Powiedział, że zmniejszenie wielkości posiadanych gruntów 

spowoduje konieczność zwrotu otrzymanych środków finansowych. 

Zastępca Burmistrza dodał, że w przypadku braku zamiany gruntów istnieje możliwość 

remontu drogi przy posesji pana Borowego. 

 

Pan Tomasz Henke 

Stwierdził, że nie ma takiej możliwości ze względów prawnych. Oznajmił, że istnieje trzecia 

opcja, w ramach której Gmina mogłaby odkupić lub dokonać zamiany gruntów z bankiem.  

Poinformował o trudnościach w przedstawieniu harmonogramu działań ze względu na nie 

zakończoną sprawę drogi dojazdowej i zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powiedział, że istnieje droga dojazdowa. Oznajmił, że trasa znajdująca się koło jego 

nieruchomości należy do Skarbu Państwa. Sprawa tej drogi trafiła do sądu. Poinformował, że 
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pracownicy Urzędu Miejskiego wystąpią do Oddziału Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa w Poznaniu o dodatkowe wyjaśnienia dotyczące programu dla 

młodych rolników. 

 

Pan Tomasz Henke 

Potwierdził, że istnieje droga dojazdowa o długości około 1 km i szerokości 3 m. Zwrócił 

uwagę na trudności w mijaniu się pojazdów na wspomnianej drodze. 

 

Pan Marcin Pikulik 

Dostrzegł zły stan amfiteatru w parku miejskim. Powiedział, że w czasie remontu stadionu 

im. Alojzego Graja odbywają się na nim mecze piłkarskie. Zasugerował zamknięcie boiska.  

 

Pełnomocnik Burmistrza Łobżenicy d/s Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Uzależnień Michał Daniel 

Powiedział, że szkolenie dla osób zajmujących się sprzedażą napojów alkoholowych zostanie 

zorganizowane. Poinformował o obowiązku powiadomienia właścicieli sklepów o kontroli. 

Oznajmił, że w 2015 r. zostanie powtórzona ankieta wśród młodzieży na temat narkomanii. 

Następnie pan Michał Daniel oświadczył, że docierające do niego sygnały dotyczące 

narkotyków nie są ignorowane. Stwierdził, że rzadko poruszana jest kwestia dopalaczy. 

Dodał, że prowadzone są programy profilaktyczne wśród młodzieży.  

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Stwierdziła, że należy odróżniać narkotyki od dopalaczy. Poinformowała, że dopalacze nie 

znajdują się na liście substancji zakazanych. Zwróciła uwagę na mały koszt oraz łatwy dostęp 

do tych substancji. Powiedziała, że podejmowane są działania profilaktyczne. Ważną kwestią 

jest również zagospodarowanie czasu wolnego młodzieży oraz edukacja przez rodziców. 

Następnie pani dyrektor Gryniewicz zwróciła uwagę na dość dużą liczbę osób wymagających 

fachowego wsparcia. Oznajmiła, że najbliższa poradnia uzależnień znajduje się w Wyrzysku  

i obsługuje teren czterech gmin. Okres oczekiwania na przyjęcie wynosi kilka miesięcy. 

Zaproponowała utworzenie na terenie Gminy Łobżenica poradni zajmującej się walką  

z uzależnieniami, w której pracowałby psycholog, psychiatra i terapeuci.  
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Pani Edyta Stryszyk 

Powiedziała, że oczekuje odpowiedzi na odwołanie dotyczące Szkoły Podstawowej  

w Luchowie. Oznajmiła, że utworzenie stowarzyszenia wymaga czasu.  

Wyraziła wątpliwości dotyczące uchwały budżetowej. Zapytała o powody zamknięcia 

placówki w Luchowie, jeżeli od następnego roku szkolnego otrzymałaby ona dodatkowe 

dofinansowanie w kwocie 1100 zł do jednego dziecka. Szkoła ta liczy poniżej 70 uczniów. 

Dociekała, „dlaczego sześć etatów w GOOS-ie kosztuje tyle samo, co utrzymanie naszej 

szkoły, naszych nauczycieli”. W placówce w Luchowie jest 10 etatów. Stwierdziła, że środki 

na funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół mogą pochodzić z subwencji 

oświatowej, jeżeli wystarcza ona na utrzymanie placówek oświatowych. Zapytała, dlaczego  

w rozliczeniu subwencji nie jest ujęty GOOS, jeżeli jest z niej finansowany.  

Pani Edyta Stryszyk oznajmiła, że nie otrzymała do tej pory informacji o kosztach utrzymania 

szkoły w Luchowie w ostatnich latach. Dociekała, skąd pochodzą środki finansowe na pomoc 

dla powiatu i województwa. Stwierdziła, że nie rozumie niektórych decyzji radnych i innych 

władz. Poinformowała o planach utworzenia stowarzyszenia niepublicznego.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że Przewodniczący Rady Miejskiej otrzymał odpowiedź na odwołanie Rady 

Rodziców. Oznajmił, że „nie ma żadnych tajemnic, jeżeli chodzi o stronę finansową 

funkcjonowania szkoły w Luchowie”. Dodał, że rodzice uzyskają pełną odpowiedź. 

 

Pani Edyta Stryszyk 

Stwierdziła, że temat szkoły w Luchowie budzi duże emocje wśród rodziców. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że należy ze sobą rozmawiać. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że rodzice uczniów nie są do niczego zmuszani. Powiedział: „Rada Miejska  

w uchwale o zamiarze likwidacji w jednym z punktów wyraźnie zapisuje, że wyrazi zgodę na 

to, żeby przekazać państwu możliwość prowadzenia tej szkoły”. 

Poinformował, że w każdej szkole może być prowadzona obsługa księgowa i kadrowa. Takie 

rozwiązania stosowane są przy dużych placówkach. W Gminie Wyrzysk funkcjonuje 

Samorządowa Administracja Placówek Oświatowych licząca 10 etatów.  
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Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział: „nigdy nie mówiliśmy, że rozróżniamy 

stowarzyszenie publiczne i niepubliczne”. Poinformował, że stowarzyszenie podejmuje 

decyzję o zatrudnieniu osób według Karty Nauczyciela lub na innych zasadach.  

Oznajmił, że zawiązanie organizacji zainteresowanej prowadzeniem szkoły może nastąpić  

w dowolnym czasie. Stwierdził, że pierwszym krokiem w celu utworzenia stowarzyszenia jest 

jego rejestracja. Następnie ma miejsce rozmowa z władzami Gminy.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że wysokość subwencji wynika z ustawy  

o systemie oświaty. Dodał, że w materiałach związanych z budżetem są podane wydatki 

związane z obsługą administracyjną w oświacie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że spotkanie w sprawie szkoły w Luchowie jest potrzebne. 

 

Pan Marcin Pikulik 

Zasugerował, aby w parku miejskim nie organizować przez pewien czas imprez. Zwrócił 

uwagę na potrzebę remontu amfiteatru. Zaproponował, aby imprezy odbywały się  

w Luchowie. 

 

Ad. 29 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:10 zakończył obrady V sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


